
 
 
 
 
Katrine Fylkings personlige referat af bestyrelsesmødet 19. december 
2022                                            
  
Så kom tiden til årets sidste bestyrelsesmøde.  
 
Vi har nu fået en ny regering og navnet på vores kommende Børne- og undervisningsminister, 
Mattias Tesfaye. Af regeringsgrundlaget kan man læse om frisætning af skolen, uden at vi kan vide, 
hvad det nærmere dækker over. Vi kan også læse, at der ikke står meget om mistrivsel eller 
inklusion. Sammen med DLF følger vi godt med i udmeldingerne fra ministerium og regering i den 
kommende tid. Jeg gav bestyrelsen en orientering om de første overvejelser i hovedstyrelsen. 
  
KLF har holdt samarbejdsmødet med forvaltningen om den kommunale redegørelse, der beskriver 
de opgaver, som skolerne skal løse – samt det timetal lærerne har til arbejdet. Redegørelsen er en 
forudsætning for arbejdet med skoleplanen, og for din opgaveoversigt. KLF har meldt tilbage, at vi 
ønsker, at forvaltningen viser en prioritering i redegørelsens projektoversigt, så skolerne kan 
planlægge skoleåret i skoleplanen. Vi ønsker også, at det fremgår af projektoversigten, at den nye 
mentorordning afsætter tid til mentoren og ikke kun til mentee. Den kommunale redegørelse 
udkommer i starten af det nye år.  
  
Årets sidste bestyrelsesmøde var også sekretariatschef Ivan Jespersens sidste. Han går på pension 
ved årsskiftet. Vi benyttede punktet ”eventuelt” til at sige Ivan en dybfølt tak for hans assistance og 
støtte til bestyrelsen igennem mange år og indsatsen for Københavns Lærerforening.  
 
Den 6. januar holder vi reception for Ivan fra kl. 13.30 til 16.30 i KLF’s hus på Frydendalsvej. Her 
vil der være mulighed for at sige ordentligt tak til Ivan. 
 
På næste bestyrelsesmøde skal vi byde velkommen til Jannick Stærmose Mortensen, der som 
kommende sekretariatschef vil overtage Ivans plads ved bestyrelsesbordet.  
  
  
Med venlig hilsen 
Katrine Fylking, formand                  
Københavns Lærerforening 


